

# CUVÉE 50/50

## FICHE TECHNIQUE

### Voyage entre sérénité et équilibre

Une cuvée harmonieuse, élégante, d'une complexité faisant de la cuvée 50-50 une des cuvées signature des champagne de Lozey. Cette cuvée solera composée de vins de 1995 à 2014 se déguste en apéritif et en accompagnant des mets délicats comme les saint Jacques, un tourteau ou des créations culinaires aux truffes blanches.

#### NOTE DE DEGUSTATION :

Doté d'une mousse crémeuse et de fines bulles élégantes, ce champagne offre un nez aérien où s'expriment les fleurs blanches, les mirabelles et un zeste d'agrumes confits tout en fraîcheur. La consistance du chardonnay offre des agrumes délicats et la vinosité du pinot noir est grasse et soyeuse. La longueur en bouche complète cet équilibre en présentant une minéralité typique du kimméridgien.

#### ASSEMBLAGE :

50% Chardonnay, 50% Pinot Noir

#### TERROIR:

Kimmeridgien

#### VIELLESSEMENT :

5 à 6 ans en bouteille sur lie

#### DOSAGE :

0 gr sucre/litre (brut nature)

#### ELEVAGE :

Cuve inox



CHAMPAGNE  
**DE LOZEY**

WWW.DELOZEY.COM

# CUVÉE 50/50

## TECHNICAL SHEET

A journey between sincerity and balance

A harmonious and elegant cuvée, with a complexity that makes the 50-50 cuvée one of the signatures of Lozey champagnes. This solera cuvée is composed of wines from 1995 to 2014 can be enjoyed as an aperitif and with delicate dishes such as scallops, a crab or culinary creations with white truffles.

### TASTING NOTES :

Endowed with a creamy mousse and fine elegant bubbles, this champagne offers an airy nose expressing the freshness of white flowers, plums and the zest of candied citrus fruits. The consistent delicate citrus of Chardonnay balances the silky and round Pinot Noir. The length in the mouth completes this balance by presenting a typical Kimmeridgian minerality.

### BLENDING:

50% Chardonnay, 50% Pinot Noir

### SOILS:

Kimmeridgian

### AGING:

5 to 6 years on the lees

### DOSAGE:

0 gr sugar/ liter (brut nature)

### ELEVAGE:

Inox tank



CHAMPAGNE  
**DE LOZEY**

[WWW.DELOZEY.COM](http://WWW.DELOZEY.COM)